
Lucka Jirku z IF se vyptávala Poupat

Napsal uživatel FOLKtime
Čtvrtek, 06 Prosinec 2001 01:00

Asi nejlepší rozhovor za čtyřleté trvání InternetFOLKU má na svědomí Lucka Jirků. S Víťou a
Ájou Troníčkovými se pustila i do témat, o kterých se zatím - alespoň co vím - v médiích v
souvislosti s Poupaty nehovořilo. V rozhovoru se dozvíte, jaké vztahy panují v rámci kapely, jak
to vůbec všechno začalo a co Poupata připravují na příští rok. 
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